
Protokoll Linköpings hundungdom 2023-05-04 - 4
Närvarande: Sofie Uppman Bruce, Elin Fahlander, Hanna Hedlund, Ing-Christin
Lindblom, Olivia Gustavsson, Rolf Gustafsson

1. Mötet öppnas: Olivia öppnar
2. Val av mötessekreterare: Sofie
3. Val av justerare: Elin
4. Godkännande av föregående protokoll: föregående protokoll godkändes
5. Kassarapport:

Resultat för april är +66000, det är lite missvisande då hyran betalades i maj
(19000). Vi har också betalat rörinstallation mm till klubbstugan för ca 42000,
detta avskriva på 10 år och påverkar inte månadens resultat.

6. Aktivitets och beslutslogg:
Att göra enligt föregående protokoll:

Belysningen i hallen - Yvonne har koll. De kommer återigen på måndag för att fixa
alltihop igen. Vi beslutar att betala tidigare offert plus 10.000 extra för ytterligare
material.

Belöningssystemet - Elin fixar lapp, Malin påminner sektionerna om att använda
det. Klart i sektionsgruppen, lappen kommer.

Veckans bana - Elin. Coachgrupper kommer, med början i maj

Samträningsschema - Ida. Inte klart. Kommer!

Samträning USM - Tanja. Vi lägger ner då intresset var väldigt lågt.

Ungdomsrådsbesök - Olivia o Yvonne. Info från deras besök, vi funderar på att
göra en profil på ungdomsrådets hemsida där vi kan bjuda in folk tex måla stugan

Kalendern på hemsidan - Elin. Fixat!

Äggjakt - Genomfördes och var uppskattad.

Uppdatera hemsidan angående styrelsemedlemmar - Hanna. Klart!

 Ta bort soptunnan från uteplanen. Gör vi på arbetsdagen. Fixat!

 Fixa betalkort. Rolf rapporterar att det går att lösa. Han fixar det

tillsammans med Olivia. Beställt!

 Punkter från årsmötet:

* Tanja kan tänka sig att utreda nya gräset, kostnad etc. Fortsätter



 * Annika Mojanis kan tänka sig att utreda kostnader etc angående

belysning på planerna. Elin skickar underlag till Annika. Underlaget är
skickat men vi väntar på fortsättning…

* Lagning av hinder. Yvonne är projektledare. Granulat finns att köpa
lösvikt eller färdiga mattor arbetet sätter igång så fort tillgång finns till
hall eller hus.

 
7. Inkomna skrivelser:

Uthyrning uteplanerna. Vi beslutar att enbart våra instruktörer kan boka planerna
för kurs (privat eller grupp) Ingen uthyrning av planerna.

Uppvisningar (stadsfesten). Ing-Christin skickar mailet till Freestyletanterna och till
sektionerna.

Grindarna - Det är på gång.

Städning av ris och bråte på klubben - Hanna och Sofie tar ansvar för att fixa tid.

Kontakt på Valla - Yvonne. Vi bordlägger frågan

Gräsparkeringen - Vi ber Yvonne kolla med kommunen

Fixardag, möblera om i hallen och fixa klubbhuset - Hanna och Sofie fixar en tid.

Öppet Hus - Bordläggs

Fullhöjdsbalans och A-hinder ute - Vi beslutar att bära ut Granulathindren
(A-hinder plus balans) vi bär in filt KF-hindren och lagar dem provisoriskt. Rolf,
Hanna och Sofie fixar.

Flytta ut Alléslalomet, däck och alla gula hinder - Vi beslutar att flytta ut detta på
söndag!

Styrdokument; Tillåta kurser alla dagar - Vi beslutar att på utesäsong tillåter vi
kurs alla dagar i veckan. Yvonne får i uppdrag att fixa styrdokumentet

Strykningar Tävlingar - Vi beslutar att det är upp till varje tävlingsgrens
tävlingsledare att besluta detta.

Distriktsansvarig - Vi hänvisar frågan till Hundungdoms disktrikt.

BOKA MERA. Elin gör ett formulär för folk att använda så vi kan nysta i vart
problemet ligger för bokningar. Rolf kollar upp om man kan betala med swish också.

Fler än 2 bokningar nu under lågsäsong - Vi beslutar att man får ha 5 bokningar
under lågsäsong.

8. Rapporter: inga inkomna rapporter

9. Rapporter från/till arbetsgrupperna:
Rally: Lagt in o ansökt om nya tävlingar i höst. Tävling i juni
Huset: klart inomhus! Vattnet är inkopplat. Altan och handikappramp byggs så fort
vädret tillåter. Vi måste måla utomhus, se punkt ovan
Freestyle: Tävling 18/5
Agility: Ytterligare blåbärstävling på g.
Ungdomsgruppen: meddelar att de har schema fram till september.



Lydnaden: Nya tävlingar på g i höst
Sponsorgruppen: styrdokument

10. Förslagslådan: inga inkomna förslag

11. Övriga frågor: Ing-Christin hälsar att hon och Monika Bruce (dvs fikakomitéen) har
köpt in lite funktionärstack. Kul!

12. Nästa möte: 31/5 kl 18 hos Ing-Christin

13. Avslutning av mötet.

Mötesordförande:

………………………………………..

Justerare:


